
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 138 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 5. december 

2023. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Brown (LA). 

 

Spørgsmål nr. 138:  

”Vil ministeren i forlængelse af SUU alm. del - svar på spm. 203 (folketingsåret 

2022-23, 2. samling), redegøre for, om regionerne har foretaget 

markedsafdækning inden ibrugtagningen af egne løsninger, og hvornår de enkelte 

løsninger er taget i brug?” 

 

Svar: 

Indenrigs- og Sundhedsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet 

indhentet bidrag fra Danske Regioner, som jeg henholder mig til: 

 

”Regionerne har, forud for udvikling, tilpasning og ibrugtagning af de 18 løsninger, 

undersøgt markedet med henblik på afdække, hvorvidt de efterspurgte løsninger 

allerede var kommercielt tilgængelige. Efterfølgende har regionerne selv igangsat 

udvikling, tilpasning og ibrugtagning af de pågældende løsninger. Danske Regioner 

har ikke oplysninger om de præcise tidspunkter for ibrugtagning, men overordnet er 

løsningerne udviklet, tilpasset og ibrugtaget i perioden i perioden frem mod juni 

2022.” 
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